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Unga i Piteå frågar 2016 

 
Måndag 18 april besökte 30 politiker från kommunfullmäktige skolklasser runt om i 

kommunen. Eleverna fick under en timme möjlighet att ställa frågor till politikerna. 

 

14 klasser i låg-, mellan-, högstadiet samt gymnasiet, fick under måndagen besök av politiker från 

kommunfullmäktige.  

 

Politikerna förde tillsammans med eleverna en dialog kring olika frågeställningar och eleverna hade 

även förberett frågor.  

 

Eleverna lyfte bland annat frågor om skolmat, kollektivtrafik, fritidsaktiviteter, flyktingfrågor, 

skolvardagen och friluftsdagar. Politikerna fick också många frågor om hur det var att vara politiker 

och hur det går till när beslut i olika frågor fattas.  

 

Skolmaten 

Eleverna hade synpunkter på menyn och på matens utseende. De framförde också att de tyckte att det 

var viktigt med lokalproducerad mat.  

 

Kollektivtrafik 

Angående kollektivtrafiken så hade eleverna synpunkter på busstidtabellen, att det finns för få bussar 

kvällstid, säkerhet kring busshållplatser och funderade kring varför bussarna måste vara så stora?  

 

Fritidsaktiviteter 

Eleverna lyfte frågor kring fotbollshall, skatepark och fritidsgård. 

 

Flyktingfrågor 

Eleverna ville veta vad Piteå kommun gör för de nyanlända. 

 

Skolvardagen 

Här hade eleverna mest synpunkter och frågor kring utemiljön på skolorna och kring tillgången på 

elevdatorer.  

 

Friluftsdagar 

Eleverna lyfte fram att det är viktigt att alla aktiviteter som ordnas under friluftsdagarna är gratis för 

eleverna att delta vid så att alla har möjlighet att delta.  

 

 

 

 

 


